

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 26-02-2026 12:57:40 PM Subject: Buying a piece of land</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 26-02-2026 12:57:40 PM الموضوع: شراء قطعة ارض</p>
<p>The Professional Real Estate and Housing Investments Company extends its warmest greetings. With reference to the invitation to attend the Ordinary General Assembly meeting sent on (2/18/2026) to attend the Ordinary General Assembly meeting of the company scheduled to be held on (4/7/2026) at (12:00) noon via visual and electronic communication, the Board of Directors met on (2/25/2026) and decided to add the following item to the meeting agenda: - • Voting on the purchase of land parcel No. (1164) Basin (2) Al-Dafiyana, Al-Zaytouna Village, in partnership with the Jordanian Engineers Association.</p>	<p>تهديكم الشركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان أطيب التحيات ، وبالإشارة إلى دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي المرسل بتاريخ (2026/2/18) لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ (2026/4/7) الساعة (12:00) ظهر بواسطة التواصل المرئي والالكتروني، فقد اجتمع مجلس الإدارة بتاريخ (2026/2/25) وقرر إضافة البند التالي لجدول أعمال الاجتماع :- • التصويت على شراء قطعة الأرض رقم (1164) حوض (2) الدفيانة قرية الزيتونة بالشراكة مع نقابة المهندسين الأردنيين.</p>
<p>25-02-2026</p>	<p>25-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>